

## USER MANUAL Gloves R-903

Storage : Keep in a dry and not to hot place . Disinfection , washing or repairing is not permitted . Clean with utensils that are not rough (Comb) . Utensils made out of metal are not recommended . Gloves belong to category 2 personal protective equipment according to regulations (EU) 2016/425 . The certificate has been issued by an authorized notified body no. 1493 ZVD - Institute of Occupational Safety, *Chengdujska cesta 25, 1260 Ljubljana - Polje, Slovenija*. Gloves protect against : scratches , mild strokes , small particle of wood. Gloves should be replaced if damage occurs. New and used gloves must be thoroughly inspected before use. For proper protection , it is necessary to choose the right the right size . The protection data refers to the surface , the palm that is tested(EN388). Level of protection only applies to new gloves . If gloves come in contact with the liquid , it can be absorbed by the gloves which can damage the users skin . Intended use : Automotive , Ceramic , Civil Engineering , Wood Industry . Origin : Bosnia and Herzegovina. A list of the substances contained in the gloves , a list of untreated materials and other information are available on request from the manufacturer. Gloves contain natural rubber , which can cause an allergic reactions. You can get a Declaration of Conformity on [www.preventsafety.com](http://www.preventsafety.com)

EN 388:2016



4243X

a = Resistance to abrasion	4 (0-4)
b = Cut resistance	2 (0-5)
c = Resistance to tearing	4 (0-4)
d = Puncture resistance	3 (0-4)
e = Cut resistance(EN13997) X (A-F)	

## BENUTZERHANDBUCH Handschuhe R-903

Lagerung : In einem trockenem und nicht zu warmen Ort halten. Waschen, desinfektion und Reparatur nicht empfohlen . Für Reinigung nur feine Hilfsmittel verwenden (Bürste) . Hifsmittel aus Metal sind nicht geeignet. Schutzhandschuhe fallen unter die Definition vor persönlichen Schutzausrüstungen - Richtlinie (EU) 2016/425 - II.Kategorie. Das Zertifikat Wurde Veröffentlicht bei der benannten Stelle für Konformitätsbewertung nr.1493 - Institute of Occupational Safety, *Chengdujska cesta 25, 1260 Ljubljana - Polje, Slovenija* . Die handschuhe geben Schutz vor Schrammen , leichten Schlägen und vor kleinen Partikel aus Holz. Die handschuhe müssen im Falle eines Schadens ausgetaucht werden . Neue und alten Handschuhe müssen vor der Verwendung Kontrolliert werden , wegen eintretung eventueller Schäden . Für einen eingemessen Schutz die richtige Grösse wählen . Die Informationen für den Schutz umfassen die Arbeitsfläche - Handfläche (EN388) . Geprüft Schutz gilt nur für neue Handschuhe . Vermeiden Sie den Kontakt mit Flüssigkeiten bei der Arbeit , die Schutzhandschuhe können einweichen und die Haut Schädigen. Verwendungszweck : Automobilindustrie , Arbeit mit Keramik , Bau , Landwirtschaft , Holzindustrie. Ursprung : Bosnien und Herzegowina . Eine Liste der in den Handschuhen enthaltenen Substanzen , eine Liste der unbehandelten . Materialien und andere Informationen sind auf Anfrage beim Hersteller erhältlich . Handschuhe enthalten Naturkautschuk,der allergische Reaktionen hervorrufen kann. Die Konformitätserklärung erhalten Sie unter [www.preventsafety.com](http://www.preventsafety.com)

EN 388:2016



4243X

a = Abriebfestigkeit	4 (0-4)
b = Widerstandgegen Querschnitt	2 (0-5)
c = Bruchfestigkeit	4 (0-4)
d = Widerstandgegen Einstiche	3 (0-4)
e = Widerstandgegen Querschnitt (EN13997) X (A-F)	

## NAVODILA ZA UPORABO Rokavice R-903

Hraniti v suhem in ne pretoplem prostoru.Razkuževanje,pranje ali popraviljanje ni dovoljeno.Čisti se s pripomočki,ki niso grobi(krtača).Tudi uporaba kovinskih pripomočkov ni priporočljiva,saj povzroči odrgnjenost.Varovalne rokavice so osebna varovalna oprema,ki po uredbi(EU) 2016/425 sodijo v II.kategorijo.EU-pregled tipa je izvedel organ za ugotavljanje skladnosti št.1493 ZVD-Institute of Occupationa Safety, Chengdujska cesta 25, 1260 Ljubljana - Polje, Slovenija.Rokavice ščitijo pred odrgninami blažjimi udarci,manjšimi delci lesa.V primeru poškodb jih je potrebno zamenjati.Nove in rabljene rokavice morajo biti pred uporabo natančno pregledane za primer poškodb na rokavicah.Za ustrezno zaščito je potrebno izbrati pravo velikost.Podatki o zaščiti se nanašajo na delovno površino,to je dlan,ki je bila tudi testirana (EN388).Nivo zaščite velja le za nove rokavice.Če rokavice pri delu pridejo v stik s tekočinami, se lahko te vpijejo v rokavice,kar lahko poškoduje uporabnikovo kožo.PREDVIDENA UPORABA: avtomobilska industrija,delo s keramiko,v gradbeništvu,poljodelstvu,lesni industriji.Poreklo: Bosna in Hercegovina.Spisek substanc vsebovanih v rokavicah,spisek neobdelanih materialov in ostale informacije so dostopne na zahtevo pri proizvajalcu . Rokavice vsebujejo naravno gumo, kar lahko povzroči alergično reakcijo.Izjava o skladnosti lahko dobite na spletni strani [www.preventsafety.com](http://www.preventsafety.com)

EN388:2016



4243X

a = Odpornost na abrazijo	4 (0-4)
b = Odpornost na prerez	2 (0-5)
c = Odpornost na trganje	4 (0-4)
d = Odpornost na prebadanje	3 (0-4)
e = Odpornost na prerez (EN13997) X (A-F)	

Datum: 09.03.2022.

Broj: 65/22

**Prevent Safety d.o.o. Goražde**

Prve Drinske brigade 23

73000 Goražde

Bosna i Hercegovina

Tel.: +387 38 230 433

Fax: +387 38 230 510

[www.preventlabs.ba](http://www.preventlabs.ba)

[www.prevent.ba](http://www.prevent.ba)

[www.preventgroup.ba](http://www.preventgroup.ba)

Direktor: Dino Tabaković

Upis u reg. Općinski sud u Goraždu

MBS: 45-01-0001-07

ID: 4245054990003

PDV: 245054990003

ASA Banka d.d. Sarajevo

1346201000420179

SWIFT: IKBZBA2XXXX

IBAN: BA391346201000420179

Goražde 09.03.2022



(Dino Tabaković, direktor)